
CARAS-SEVERIN – Primarul comunei Slatina-Timis: „Imi doresc sa vad incheiate toate proiectele pe care le-am inceput anul trecut”
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In iulie 2012, la Slatina Timis au demarat lucrarile de reabilitare a retelei de apa. Astfel, au
fost inlocuite conductele pe o lungime de 15 kilometri si au fost montate 600 de camine
cu apometre. Pe perioada iernii, lucrarile au fost sistate, dar din primavara, imediat ce
vremea o va permite, constructorul se va pune din nou pe treaba, in asa fel incat pana la
mijlocul verii noua retea de apa sa poata fi data in folosinta. Pentru proiectarea si
executarea lucrarii, Primaria Slatina Timis a alocat din bugetul local suma de un milion
de lei.

  

 

  

Articolul integral in: Ziarul 7 Zile

  

 1 / 1

http://www.7-zile.com/2013/02/21/imi-doresc-sa-vad-incheiate-toate-proiectele-pe-care-le-am-inceput-anul-trecut/
http://www.7-zile.com/2013/02/21/imi-doresc-sa-vad-incheiate-toate-proiectele-pe-care-le-am-inceput-anul-trecut/

